

台灣區環境保護工程專業營造業同業公會獎學金設置辦法

TAIWAN ENVIRONMENTAL ENGINEERING ASSOCIATION Scholarship Regulations

112.01.16 本系 111-1-6 次系務會議通過

一、台灣區環境保護工程專業營造業同業公會為鼓勵中原大學環境工程學系（以下簡稱本系）在學優秀東協外籍學生修研學業，並進行與環境工程相關之研究，於本系獎學金基金開立專款專用帳戶，以獎勵成績優秀之學生，特訂定本辦法。

二、獎助名額暨獎助金額：本系東南亞國家協會（以下簡稱東協）成員國之外籍博士班二年級在校生 2 名，每名新臺幣 2 萬元整。

Number of scholarships and amount of scholarship: 2 PhD students who is in the 2nd grade of Dept. of Environmental Engineering of CYCU from member countries of the Association of Southeast Asian Nations (hereinafter referred to as ASEAN). each of which is NT\$20,000.

本獎學金每人於在學期間只能獲獎一次。

This scholarship can only be awarded once per person during the same degree of study.

三、申請資格：進行再生水或廢棄物高值化處理技術相關論文研究。

Eligibility: To conduct thesis research related to recycled water or high value waste treatment technology. (You can confirm to your advisor.)

四、申請時間：依中原大學行事曆公告為準，每學年度第 1 學期開學後一週內（含開學日當日）。截止日遇假日則順延。請依時程檢具下列文件向本系辦公室提出申請，逾時不候：

Application time: Within one week after the “Classes Start Day” of 1st semester of each academic year (including the Classes Start Day”), according to CYCU calendar. If the deadline is a holiday, it will be postponed. Please submit the following documents to the Dept. office in accordance with the schedule.

(一) 申請書 1 份，並經本系教師推薦（如附表）。

Application Form like attachment.

(二) 博士班一年級成績單正本 1 份。

Original first-year doctoral transcripts x1

(三) 加蓋註冊章之學生證正反面影本 1 份。

A copy of the front and back of the student's card with the seal of registration x1

六、本獎學金審查由本系獎助學金委員會初審後排序送系務會議決選。

七、本辦法經系務會議通過後施行，修正時亦同。

附表

台灣區環境保護工程專業營造業同業公會獎學金申請表
TAIWAN ENVIRONMENTAL ENGINEERING ASSOCIATION
Scholarship Application Form

學號 Student ID No.		姓名 Chinese Name	
系級	土木博二	居留證號碼 ARC No.	
E-mail		聯絡電話 Mobile Phone No.	
國籍 Country		原居地址 Original country residence address	
論文題目 Thesis Title			
應備文件 Requirement doc	<input type="checkbox"/> 本表 Application Form <input type="checkbox"/> 博一成績單正本 <u>Original</u> first-year doctoral transcripts <input type="checkbox"/> 加蓋註冊章之學生證正反面影本 A copy of the front and back of the student's card with the seal of registration		
推薦理由 Reason for recommendation	<p style="color: red;">(本欄請由推薦教師填寫 This field should be completed by the referring teacher.)</p> <p style="text-align: right;">教師親簽：_____</p>		
申請日期 Application Date	(YYYY)年(MM)月(DD)日	申請人親簽 Applicant	
系所承辦人			
以下申請人勿填(Fill in by the Dept. Office)			
本系採計畢業學分數之修課成績平均		修習科目數	博一學業平均成績
審查結果	<input type="checkbox"/> 同意核發。 <input type="checkbox"/> 未獲通過，原因：_____。 結果依據：_____。		